
Fra: Ina Kristin Mittet (e-inami@trondelagfylke.no)
Sendt: 17.04.2020 16:21:52
Til: Aune Erlend
Kopi: 

Emne: SV: Angående tiltak på Utro bygdetun
Vedlegg: 
Fint.
Vi kommer ikke med noen egen kulturminnefaglig uttalelse til den midlertidige anleggsveien, men forutsetter
naturligvis at tiltakene gjøres skånsomt og at det ikke foretas inngrep i landskapet som ikke er belyst og omsøkt i
de høringene som har vært.
Vi vil også råde dere til å være ekstra oppmerksomme på behovet for god og åpen dialog og involvering med
befolkningen og de berørte naboene, da vi har mottatt flere henvendelser fra bekymrede innbyggere om
tiltakene som er gjort på Utro.
 
Kan vi vente å få en sak om naustet på høring?
 
Med ønske om ei god helg
 
Med vennlig hilsen 
Ina Kristin Mittet
Tlf:   415 11 668

Fra: Aune Erlend <Erlend.Aune@afjord.kommune.no> 
Sendt: fredag 17. april 2020 16:10
Til: Ina Kristin Mittet <e‐inami@trondelagfylke.no>
Emne: SV: Angående tiltak på Utro bygdetun
 
Det glemte jeg å lime inn.
Under følger det tidligere teknisk sjef i Roan skrev til meg i dag.
 
Dette kartet viser plassering, det er dette kartet som ble medsendt til høringsuttalelse.
Den midlertidige anleggsveien er ikke helt frem da det er beregnet å pumpe betongen frem til byggeplassen.
Adkomst til kulturpaviljongen vil være på bakkeplan, i tillegg til at det er trapper på andre deler av adkomsten.
Drenering av området er nødvendig dersom området skal brukes, det er meget fuktig og økt bruk vil da gi sår i
naturen, området er planlagt tilbakeført til plen.
Vi mener at turstien er utført så skånsomt som mulig.
 
 
Med hilsen
 

 
Erlend Aune
Avdelingsingeniør
erlend.aune@afjord.kommune.no
 
479 00 303 | afjord.kommune.no
 
E-post fra og til Åfjord kommune er offentlig. Bevaringspliktig e-post arkiveres og blir synlig på postlisten.

 

Fra: Ina Kristin Mittet <e‐inami@trondelagfylke.no> 
Sendt: fredag 17. april 2020 16:08
Til: Aune Erlend <Erlend.Aune@afjord.kommune.no>
Emne: SV: Angående tiltak på Utro bygdetun
 
Hei, og takk for tilbakemeldingen.



Skulle det være inkludert et skriftlig svar fra teknisk i e‐posten – kan ikke se det ble med?
 
 
Med vennlig hilsen 
Ina Kristin Mittet

 

Ina Kristin Mittet
Rådgiver
Seksjon kulturminner
Skype: e-inami@trondelagfylke.no

74 17 40 00 (sentralbord)
www.trondelagfylke.no

 

Fra: Aune Erlend <Erlend.Aune@afjord.kommune.no> 
Sendt: fredag 17. april 2020 15:50
Til: Ina Kristin Mittet <e‐inami@trondelagfylke.no>
Emne: SV: Angående tiltak på Utro bygdetun
 
Hei.
 
Under er svaret fra ansvarlig på teknisk i gamle Roan.
 
Legger i tillegg med noen bilder av Utro‐tunet både vei og naustet vises.
 
Med hilsen
 

 
Erlend Aune
Avdelingsingeniør
erlend.aune@afjord.kommune.no
 
479 00 303 | afjord.kommune.no
 
E-post fra og til Åfjord kommune er offentlig. Bevaringspliktig e-post arkiveres og blir synlig på postlisten.

 

Fra: Ina Kristin Mittet <e‐inami@trondelagfylke.no> 
Sendt: mandag 6. april 2020 16:23
Til: Aune Erlend <Erlend.Aune@afjord.kommune.no>
Emne: Angående tiltak på Utro bygdetun
 
Hei
Viser til telefonsamtale fredag ettermiddag den 03.04.2020 angående tiltakene ved bygdetunet på Utro i Roan.
 
Området ligger i hensynssone landskap i kommuneplanens arealdel, og er fremhevet som et viktig kulturmiljø i
kommunen. I Kommunedelplan for kulturminner i Roan (2018) er Utro bygdetun er verdsatt til kategori 1 – høy
kulturhistorisk verdi.
 
Det er flere forhold som synes uklare, og som med fordel kan belyses bedre:

Det er søkt om ettergodkjenning av midlertidig anleggsvei i forbindelse med oppføring av kulturpaviljong
på svabergene. Plasseringen av kulturpaviljongen har endret seg i prosessen, og det vil være nyttig med et
situasjonskart som viser endelig plassering.
Den midlertidige anleggsveien som nå er omsøkt gjelder kun ca. 100 meter av traseen, og ikke helt bort til
stedet der kulturpaviljongen skal settes opp – hva er grunnen til dette?
Det er oppgitt at veien, etter anleggsperioden, skal tilbakeføres til sti med bredde 1‐1,5 meter slik at den er
universelt utformet (jf. TEK?). Det er positivt med tilgjengelighet, men skal stien være universelt utformet



hele veien fram til kulturpaviljongen? Og er kulturpaviljongen utformet slik at den er tilgjengelig? (Tidligere
tegninger viser trappetrinn rundt bygget)
Hvorfor er det nødvendig med så omfattende drenering av området øst for naustrekka? Skal det
tilbakeføres til plen?  
Det ble stilt vilkår i kommunens tillatelse til turvei og kulturpaviljong i 2019, i tråd med fylkesmannens
uttalelse – er vilkåret om at tiltaket skal gjøres på en så skånsom måte som mulig ivaretatt?

 
Vil bemerke at disse spørsmålene kun er for å få et bedre grunnlag for å vurdere om vi ønsker komme med en
egen kulturminnefaglig uttalelse til tiltaket.
 
 
Med vennlig hilsen 
Ina Kristin Mittet

 

Ina Kristin Mittet
Rådgiver
Seksjon kulturminner
Skype: e-inami@trondelagfylke.no

74 17 40 00 (sentralbord)
www.trondelagfylke.no

 


